
 

 
 

Poznań, 26 kwietnia 2019 r. 

 

Interpelacja 

ws. bezkolizyjnego przejścia dla pieszych przez tory kolejowe przy ul. Lutyckiej 

   

Szanowny Panie Prezydencie,  

Bezpośrednio w sąsiedztwie poznańskiej Woli trwają obecnie prace modernizacyjne 

związane między innymi z rozbudową sieci kolejowej. Zasadnym rozwiązaniem (możliwym 

do wykonania w trakcie prac) byłoby zaplanowanie rozwiązania polegającego na stworzeniu 

bezkolizyjnego przejścia dla pieszych przez tory kolejowe przy ul. Lutyckiej (między ulicą 

Sytkowską a Karpacką).  Powyższe rozwiązanie byłoby z korzyścią dla ogółu mieszkańców, 

gdyż w znaczący sposób przyczyniłoby się do zwiększenia ich bezpieczeństwa, w tym 

licznych dzieci przechodzących często przez tory kolejowe. Uprzejmie proszę o informację, 

czy miasto Poznań planuje wykonanie podziemnego, bezkolizyjnego przejścia dla pieszych w 

tym miejscu. Jeżeli tak, to w jakim przewidywalnym okresie czasu zostałoby ono oddane do 

użytku. Jeżeli nie, to czy miasto mogłoby zainicjować rozmowy mające na celu wykonanie 

takiego projektu, a następnie doprowadzić do rozpoczęcia procedury jego realizacji 

(prosiłbym wtedy o informację, ile przewidywalnie wynosiłby koszt całości przedsięwzięcia).  

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


